
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

  



 

  



1 

 

 
 

CONTENTS 
 

    

1 Notice of 39th HKIYA Annual General Meeting 

and Agenda 

P.2 

2 Chairman’s Report  P.3-4  

3 Minutes of the 38th HKIYA Annual General 

Meeting held on 19th December 2010 

 

P.5-7  

4 HKIYA Annual Report 2010 - 2011 P.8-15 

5 HKIYA Financial Report 2010 - 2011  P.16-27 

   

 
 

ACKNOWLEDGEMENT 
 

The General Council wishes to express its appreciation to 

all those who had donated to the Hong Kong Islamic 

Youth Association as well as those who voluntarily 

contributed their effort and time to the activities of the 

Association in promoting Islam and brotherhood during 

the year under review. 
 

 

****************************************************************************************** 

 

 

 

 

 

HKIYA is a registered charitable organization with the HKSAR 
government. Donations of HK$100 or above to HKIYA are tax 

deductible. 

香港伊斯蘭青年協會  
HONG KONG ISLAMIC YOUTH ASSOCIATION 

 



2 

 

NOTICE 

******** 
NOTICE IS HEREBY GIVEN that the 39th Annual General 

Meeting of the Hong Kong Islamic Youth Association 

(HKIYA) will be held at 2:30 p.m. on 18th December 2011 

(Sunday) at 6/F, Seminar Room, O.R.S. Islamic Centre, 40 Oi 

Kwan Road, Wanchai, HongKong. 

 
AGENDA 

********** 
1. To confirm the minutes of the 38th HKIYA Annual 

General Meeting held on 19th December 2010. 

 

2. To receive and adopt the Annual Report and 

Statement of Accounts for the year of 2010/2011. 

 

3. To elect General Council Members and Chairperson 

in accordance with Articles 36 & 37 (c) of the 

Memorandum & Articles of the Association for the 

Year of 2012. 

 

4. To appoint the Auditor of the Association under  

Article 60 of the Memorandum & Articles of the 

Association for the Year 2011/2012. 
 

 

By Order of the General Council 

                                          Internal Secretary 

                                            Hanifah YU Kwong-Yan 
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Chairman’s Report 
In the name of Allah, the Most Gracious, Most Merciful 

Peace and Blessing be Upon Prophet Muhammad and His Companions 
 

To all Members,   

 

Assalamu Alaikum wa Rahmatullahi wa Barakatuh 

 

Alhamdulillah, we are blessed to enjoy the versatility in this life and take action in 

the positivity of Islam, even during a time when many people easily make the 

mistake of equating a committed Muslim to a rigid, conservative or worse, a 

potential threat for the non-believers in society. As Muslims, we stand firmly by the 

principles and guidelines of our faith as revealed through Beloved Prophet 

Muhammad, upon him be peace and blessing of Allah. 

 

Reflecting on the year 2011, it was another challenging year for the Muslim Ummah. 

Once again, we witnessed natural disasters occurring in many parts of the world 

and military oppressions and persecutions against our brothers and sisters in some 

countries. HKIYA members and the local Muslims communities have worked hard 

in providing assistance and supports to those unfortunate people in the affected 

areas. Muslims in Hong Kong have demonstrated their love and caring towards 

those who were in need of help and support in order to live through difficult times. 

HKIYA has distributed Zakat to the needy in various countries including Thailand, 

Africa, China and Pakistan.  

 

Alhamdulillah, HKIYA got an improved office on the 7th floor because of the 

renovation work carried out in Masjid Ammar. We are grateful to IUHK for the 

arrangement. This encourages us to serve better and organize more activities for 

the community and Muslim Ummah.  

   

Alhamdulillah, HKIYA has re-launched ‚Strive‛, our quarterly bulletin, in this 2011. 

Why we named it as ‚Strive‛? Strive means we all ought to be striving in the path 

of Haq, Truth to reach the divine pleasure of Almighty Allah as mentioned in the 

Holy Qur’an: Those who believed, and those who migrated for the sake of Allah, 

and fought in Allah's cause - they are hopeful of gaining Allah’s mercy; and Allah is 

Oft Forgiving, Most Merciful. [Surah Baqarah: 218] 

 

Apart from the usual events and activities of the Association, HKIYA has co-

organized the Ramadan Ibadah Camp 1432 with support of Islamic Kasim Tuet 

Memorial College (‚IKTMC‛). We also arranged an Ocean Park outing for those 
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IKTMC’s students who have participated in the Ramadan Ibadah Camp. We have 

also contributed a total sum of HK$10,000 to the Islamic Course organized by 

Serving Islam Team – Hong Kong, in this April. The speaker, Br. Fadel Soliman 

enriched the participants with presentation skills of Islam and inspired us to learn 

more to promote the peaceful faith of Islam.  

 

Alhamdulillah, HKIYA has re-published a book named ‘Prayer Guide’ in Chinese 

with great efforts from the Dawah Committee of the Islamic Union of Hong Kong. 

May Allah Almighty reward all for their hard work. Ameen! 

 

During this year, we have improved our website with new features and we have 

started converting our ‘Islamic Video’s Collection’ into DVD and Insha’Allah, with 

assistance of our members we will upload more videos to our YouTube channel. We 

will review our website from time to time and make further enhancements with 

more information on Islam, our youth activities and so on in order to cope with the 

needs of the Muslim community. 

 

Throughout the year, HKIYA have worked closely with other Islamic organizations, 

NGO’s and individuals in Hong Kong. Their cooperation and contributions 

towards the Association’s functions have resulted in their successful completion. 

On behalf of the Association, I would like to express my greatest appreciation to all 

the organizations and individuals, with special thanks to Chinese Muslims Cultural 

and Fraternal Association, Dawah Committee of Kowloon Masjid, Islamic Union of 

Hong Kong, Islamic Kasim Tuet Memorial College, WAMY, RISEAP, Haji Noohu 

Yeung L. W. (as honorary auditor), Mr. Nicholas Fung (as honorary company 

secretary) and Yusuf Yu for boosting our courage and knowledge by giving us the 

earlier publication’s of HKIYA and many more memorable items.    

 

Lastly, I would like to assure all the members that we will continue to strive in 

doing more for the community for the pleasure of Allah Kareem. And I would also 

thank the executive council of HKIYA and volunteers for all their precious time and 

selfless contributions towards the work of the Association.  

 

May Allah guide us all to avoid the traps and snares of Shaytaan and help us to 

walk steadfast on the Straight Path. May Allah send blessing and peace upon our 

Prophet Muhammad, upon him be peace and blessing of Allah.  

 

Ma-Assalaam,  

Mohamad Zaiq ALI 

Chairman, 2011 
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Minutes of the 38th Annual General Meeting 
 

The 38th Annual General Meeting of Hong Kong Islamic Youth Association 

(HKIYA) was held at 10:45 a.m. on Sunday, 19th December, 2010 in Room 705 on 

the 7th floor of Masjid Ammar and Osman Ramju Sadick Islamic Centre, 40 Oi 

Kwan Road, Wan Chai, Hong Kong 

 

Present 
 

Br. Mohamad Zaiq ALI  Chairperson 

Haji Saadullah SAT Sing-hin   Voting Member 

Sr. Hanifah YU Kwong-yan   Voting Member 

Sr. Sarah MOOSA TONG Chui-yin  Voting Member 

Br. Jaffar Alexandar MOOSA  Voting Member 

Sr. Nafees Begum BAIG  Voting Member 

Sr. Nafisah YU Kwong-ying  Voting Member 

Br. Hameed Khan  Voting Member 

Br. Khalid Mahmood   Voting Member 

Sr. Hira KHAN  Voting Member 

Sr. Sharifah TUET Kin-Ping   Voting Member 

 

 

Commencement of Meeting 
 

There being sufficient members to form a quorum, the Chairperson declared the 

opening of the 38th Annual General Meeting of the Hong Kong Islamic Youth 

Association at 10:45 and invited Haji Saadullah SAT Sing-hin to recite Al-Fatihah. 

 

Proceedings 
 

To confirm the minutes of the 37th HKIYA Annual General Meeting held on 26th 

December 2009 

 

01 

 

Br. Jaffar Alexander MOOSA proposed the minutes to be confirmed which 

was then seconded by Sr. Hanifah YU Kwong-yan.  There was no objection 

to the proposal and the minutes were confirmed. 

 

To receive and adopt the HKIYA Annual Report 2010 and Statement of Accounts 

for the Year 2009/2010 
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02 

 

HKIYA Annual Report 2010 

There was an amendment made to the annual report. Item 5 of Annual report 

2010 in English version under ‘Distributions’,  should be ‘Au Hui’instead of 

‘On Fai’. There being no further comments from the members, Sr. Sharifa 

TUET Kin-Ping proposed to adopt the HKIYA Annual Report 2010. Her 

proposal was seconded by Br. Khalid Mahmood. There being no objection, 

the proposal was adopted. 

 

03 

 

HKIYA Statement of Accounts for the Year 2009/2010 

There was no amendments for the Statement of Accounts for the Year 

2009/2010. Br. Jaffar MOOSA proposed to adopt the statement of accounts for 

the year 2009/20010. Her proposal was seconded by Sr. Hira KHAN. There 

being no objection, the proposal was adopted. 

 

To elect General Council Members and Chairman in accordance with Articles 36 

& 37(c) of the Memorandum & Articles of the Association 

 

04 

 

The chairperson announced that the third item on the agenda would be to 

elect General Council Members under Article 36 of the Memorandum & 

Articles of the Association for the General Council. 

 

05 

 

There were a total of four vacancies in the General Council; these places were 

from resignation of Br. Hameed Khan, Br. Khalid Mahmood, Br. Salahuddin 

LAM and Br. Khalid FAQIR. 

 

06 

 

The followings were the nominees and the results of the election for the 38th 

General Council. 11 voting members were present at the meeting. 

 

 

 

Nominee Proposer Seconder No. of Votes Result 

Sr. Hanifah YU 

Kwong-yan  

Br. Jaffar 

MOOSA 

Br. Zaiq ALI 9 Elected 

Sr. Zainab HO Sr. Sarah 

MOOSA 

Sr. Nafisah YU 

Kwong-ying 

10 Elected 

 

07 

 

The Chairperson announced that the next item on the agenda would be the 

election of Chairperson of the Association under Article 37(c) of the 

Memorandum & Articles of the Association. 
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08 

 

The followings were the nominees and the election results for the post of 

Chairperson of the 38th General Council. 

 

Nominee Proposer Seconder No. of 

Votes 

Result 

Br. Zaiq ALI Br. Jaffar 

MOOSA 
Sr. Hanifah 

YU Kwong-

yan 

8 Elected 

Sr. Hanifah YU Kwong-

yan 

Haji Saadullah 

SAT Sing-hin 

Br. Zaiq ALI 0 Not 

Elected 

 

 

To appoint the Auditor of the Association under the Article 60 of the 

Memorandum & Articles for the year 2011 

 

09 

 

The Chairperson announced that the 4th item of the agenda was to appoint 

Auditor of the Association under the Article 60 of the Memorandum & 

Articles of the Association for the year 2011. 

 

10 

 

The Chairperson reminded members that the present auditing firm, Chung & 

Yeung Certified Public Accountants, was doing auditing work for the 

association voluntarily. Br. Jaffar MOOSA proposed to invite the same 

accounting firm as the auditor of the Association for the year 2011 and this 

was seconded by Haji Saadullah SAT Sing-hin. There being no objection, the 

proposal was adopted. 

 

11 

 

The Chairperson concluded the 38th Annual General Meeting at 11:30 with 

Dua by Haji Saadullah SAT Sing-hin. 

 

 

        

 

 

 

Sr. Nafisah YU Kwong-ying        Br. Mohamad Zaiq ALI 

Internal Secretary                Chairperson 
 

 

 

 

 



8 

 

In the name of Allah, the Most Gracious, Most Merciful 

Peace and Blessing be Upon Prophet Muhammad and His Companions 

 

Hong Kong Islamic Youth Association 

Annual Report 2010 - 2011 

 

To all Members, Brothers and Sisters in Islam, 

 

Assalamu’ Alaikum Wa Rahmatullahi Wa Barakatuh 

 

General Affairs 

 

General Council 
 

1. There was one empty post after the Annual General Meeting. Sr. Zainab Ho 

was later found not eligible as a member of General Council due to Article 32 

of the Articles of Association. One voting member & one ordinary member 

were then elected to the General Council after the AGM according to Articles 

9(c) and 35(b) of the Articles of Association and they were Sr. Sharifa Tuet Kin 

Ping and Br. Ali To Kwok Sai. The 38th General Council office bearers were as 

follow: 

 

Chairman  Br.  M.  Zaiq  ALI  

Vice -cha ir man Sr.  Shar i fa  T UET Kin  Ping  

In terna l  Secre tary  Sr.  Hani fah  YU Kwong Yan 

Externa l  Secretary  Sr.  Nafees  Begum BAIG  

Hon.  Treasurer  Ha j i  Saadul lah  SAT S ing  Hin  

Cul ture  & Educat ional  Off icer  Vacant  

Publ ic  Re la t ions  Of f icer    Sr.  Shar i fa  LEUNG  

Recreat ion  Of f icer    Br.  Al i  TO Kwok Sa i  

Wel fare  Off icer  Sr.  Naf isah  YU Kwong Ying  

Publ icat ion Of f icer  Br.  Hira  KHAN  

Quar ter  Master  Hajia TONG Chui Yin Sarah  

 

HKIYA Office and Office Helpers 

 

2. HKIYA was glad to have sister Fatima WONG as Office Helpers. She provided 

office support work to Association in the daily office duties as well as in the 

activities during the year. She received very minimual allowance from the 

Association and we sincerely thank her for her selfless sacrificies, time and 

efforts in contributing to the work of the Association. 
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Also, due to renovation work in our office at 8/F, the HKIYA office has been  

relocated temporarily to Rm 705, 7/F, Masjid Ammar & O.R.S. Islamic Centre 

effective from 1 Auguest, 2011.  
 

Library and Islamic Souvenirs 

 

3. We have been continuing our limited library service for members. Islamic 

literatures, DVDs and CDs are available for lending at our office during 

opening hours. We have also ordered beautiful scarves, prayer mats, and 

prayer caps which are all available at our office at attractive prices. 
 

Finance 

 

4. The total receipts for the financial year 2010-2011 was HK$156,168 (including a 

fair value gain on avaliable-for-sale financial assets of HK$2,239) and the total 

expenditure was HK$180,996. A deficit for the year of HK$24,828 was recorded 

(comprising of HK$24,695 from General fund and HK$133 from Designated 

funds). Please refer to the independent auditors’ report to the members for 

details on pages 16 to 27 in this report. 

 

Zakat 

 

5. The total Zakat collected during the year was HK$92,620*. Together with a 

balance brought forward from last year of HK$77,492, we have distributed the 

Zakat during the year as follows: 
 (*Highlight: including a total sum of $5,190 original collected for victims in 

Indonesia’s earthquake. However, HKIYA has tried hard but still could not find any 

reliable organisations to distribute this sum to those victims. Finally, the General 

Council passed a decision to treat this sum for use in future as general Zakat) 

 

Distributions: 

 

 HK$ 

Drought victims in Africa  20,000 

Flood victims in Pakistan  40,000 

Poor muslims in Anhul   5,000 

Sponsorship to Dawah workers/ Imans in Yunnan  20,000 

Poor muslims in Chian Mai, Thailand  10,000 

Zakat Administration Fee   2,850 

Total Distributed 97,850 

  

Balance carried forward to next year  72,262 
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Membership 

 

6. 

 

5 brothers and sisters jointed the Association in 2011. Currently, we have 65 

voting and 132 ordinary members adding up a total of 197 members. 

 

HKIYA Homepage  (www.hkiya.org.hk) 

 

7. 

 

Our Association has enhanced our website during the year. We have modified 

the Index Page and expanded the photo album by linking to the Facebook of 

HKIYA. For more details, please visits www.hkiya.org.hk. 

   

 

Individual Major Projects 
 

Cultural and Educational Activities 

 

Understanding Islam Workshop 

 

8. ''Understanding Islam Workshop" was held on April 22-25th, 2011 by Serving 

Islam Team (HK) and HKIYA supported the event by contributing HK$10,000. 

Br. Fadel Soliman - Director of Bridges Foundation - who is a specialized 

expert in training the Muslims on how they should represent their religion 

was invited to conduct the workshop. The aim of the workshop was to train 

the Muslims of Hong Kong on how to present Islam, conveys Islam and how 

to refute any misconception about Islam. Ten members from HKIYA attended 

the workshop.  

 

 

Talks on Islam and Science Series 2011 – Return of Jesus 

 

9. Mr. Turgut Aksu and Dr. Ahmet Oktar Babuna from Harun Yahya Foundation 

(Turkey) were invited to deliver a series of talks on Islam and Science on May 

7 to May 10 in Hong Kong. HKIYA co-organized the talk titled ‘Return of 

Jesus’ with the Kowloon Masjid Dawah Committee that was organized on 

May 8 in Kowloon Masjid.  

 

 

Ramadan Ibadah Camp 2011 

10. The Camp was organized on 27th Night of Ramadan 1432 (26 August, 2011) in 

Masjid Ammar in collaboration with Islamic Kasim Tuet Memorial College. A 

http://www.hkiya.org.hk/
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total of 50 brothers & sisters participated in the camp, including teachers and 

students from IKTMC. Talks were delivered by brothers on various daily lives 

related topics, in the light of Islam. The camp was further enriched by the 

performance of a visiting Nasheed singer from Australia, Bro. Hameed Attai. 

Students joined the congregational over-night prayer session. Sahoor was 

provided by Islamic Union of HK and the camp ended after the Fajar 

(morning) prayer. All the student participants were given ocean park tickets 

upon completion of the Ibadah Camp. Special thanks to IUHK for their 

support. May Allah Almighty reward them. 

 

 

Welfare Activities 

 

37th Annual Dinner 

 

11. On 19th December 2010, HKIYA organized its Annual Dinner at the Canteen 

on 5th Floor, O.R. Sadick Islamic Centre. We offered souvenirs to volunteers 

who have helped in organizing HKIYA activities during the year and also 

attractive prizes for participants of the Annual Dinner. We would like to 

express our appreciation to Raffles Gifts for donating some special prizes on 

that day.  

 

Visit Haji Omar Ramju Sadick Care and Attention Home 

 

12. 

 

A visit to the care and attention home was organized on Sunday, 13th 

February 2011. The volunteers spent time talking with the elderly residents 

and gifts were distributed. We have tea with the elderly and played some 

games together. We would like to express our appreciation to brothers and 

sisters that made a donation in supporting this event.  

 

Zakat to Pakistan Flood 

 

13 .  Heavy rains, flash floods and landslides have devastated Pakistan again in 

this year. More than 1,100 people have already lost their lives and affected 

2.5 Million people and over 400,000 have become homeless. Livestock, 

houses, bridges, link roads and communication infrastructure have been 

washed away by severe floods. Hong Kong Islamic Youth Association has 

liased with an International Islamic Organisation to distibute Zakat for 

providing much needed medicines, clean water, tents and essential 

emergency items to assist those affected by the flood. 
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Zakat to poor muslims in masjid in Anhui 

 

14 .  Hong Kong Islamic Youth Association has distributed Zakat through a 

masjid in Anhui to provide basic needs (like clean water and daily 

essentials) for poor Muslims. 

 

Zakat to sponsor poor Dawah workers/religious teachers/Imams from Yunnan to 

go for a Islamic study tour to Thailand 

 

15 .  Hong Kong Islamic Youth Association has distributed Zakat through Imam 

Sulaiman Wang to sponsor some Dawah workers, religious teachers and 

Imams from Yunnan to go for an Islamic Study tour to Thailand. 

 

Zakat to poor muslims in masjids and muslims schools in Thailand 

 

16 .  Hong Kong Islamic Youth Association has distributed Zakat through Imam 

Sulaiman Wang to help poor Muslims in masjids and schools in Chiang Mai, 

Thailand. 

 

Zakat to victims of Drought Crisis in Horn of Africa 

 

17 .  Since mid-July 2011, a severe drought has been affecting the entire East 

Africa region. The drought has caused a severe food crisis across Somalia, 

Ethiopia and Kenya. Many refugees are Muslims have fled to neighboring 

Kenya and Ethiopia, where crowded, unsanitary conditions together with 

severe malnutrition have led to a large number of deaths. Hong Kong 

Islamic Youth Association distributed the Zakat through Islamic Union of 

Hong Kong to the International Islamic Organisation to provide emergency 

support, including food, shelter, water and hygiene kits, and follow up with 

rehabilitation assistance to help the poorest victims rebuild and improve 

their lives.  

 

Public Relation 

 

Fast a Day with the Kids 

 

18. 

 

Fast a Day with the Kids was organized at Madrasah-tul-Hira (Sham Shui Po) 

on the 6th August 2011(Saturday). Non-Muslim friends joined and 

experienced Fasting and open Fast with the kids. They were given basic 

information on Ramadhan by IKTMC student, Iqra Sultan, followed by 

games and souvenirs being distributed to the students of Madrasah-tul-Hira. 

http://en.wikipedia.org/wiki/Food_security
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This visit was jointly organized with the Muslimah Group, Muslim 

Professional Network, The Women’s Foundation, Islamic Kasim Tuet 

Memorial College, Hazrat Sultan Bahu Society and HK Islamic Youth 

Association.  

 

 

62nd National Day Celebration Dinner 

 

19. 

 

In order to celebrate the 62nd anniversary of the establishment of the People’s 

Republic of China (PRC), HKIYA has jointly organized a celebration dinner 

with 4 other Islamic organizations on 24 September 2011. Over 150 guests 

attended the banquet.  The Guest of Honor, Mr Liu Fei, from Liaison Office 

of the Central People's Government in the HKSAR attended and thanked the 

Islamic community in sharing the joy of the country's National Day. The 

evening also received a great support from guests including Consul General 

of Egypt, Indonesia, Iran, Brunei and Malaysia. 

 

Eid Carnival at Islamic Kasim Tuet Memorial College 

 

20. 

 

HKIYA took part in the Eid Carnival held at Islamic Kasim Tuet Memorial 

College in Chaiwan on 13 November 2011. This event was co-organized by 

the Islamic Kasim Tuet Memorial School and The Chinese Muslim Cultural & 

Fraternal Association. Performances, game stalls, food and drinks as arranged 

for all the participants and HKIYA had one food stall selling cookies arranged 

at the event. 

 

Knowledge Quiz & Flea Market at Pakistan Club 

 

21. 

 

HKIYA participated in the Knowledge Quiz and Flea Market organized by 

the Pakistan Association of Hong Kong at the Pakistan Club on 20 November 

2011. There was a quiz on general knowledge in Islam and current world 

affairs to students. Our association had a free health check-up corner that day 

offering blood pressure and BMI (body mass index) measure.   

 

Recruitment of Volunteers 

 

22. 

 

We would like to invite Muslim youth to be members and volunteers of the 

Association. Joining us in strengthening our Islamic work & identity. Come 

and let’s spread the word of Allah (S.W.T) together. Give us a call at 2892 0021 

or contact us at hkiyahk@yahoo.com.hk. 

 

mailto:hkiyahk@yahoo.com.hk
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Recreational Activities 

 

Bowling Day 

 

23. 

 

Bowling day was organized on May 7 at the ‚Disciplined Services Sports and 

Recreation Club‛. Participants competed with each other and exchanged their 

bowling skills. Everyone enjoyed a fun Saturday morning.  

 

Experience the fun of Clearwater Bay Country Park 

 

24. 

 

‘Experience the fun of Clearwater Bay Country Park’, was organized at the 

Clearwater Bay Country Park on May 15, 2011 to provide participants with 

an opportunity to see the view of the country park, understand the greatness 

of Almighty, barbecue and make a gathering. Approximately 50 members 

attended this activity. 

 

Cooking Class – Part 1 

 

25. 

 

HKIYA & IKTMC has organized 2 cooking classes at IKTMC. Big thanks to Sr 

Fatima Ong for teaching us how to make blueberry cheese pie. The 

participants were happily and taking the yummy cake back home. We would 

like to thanks IKTMC for their coordination and help. Insha Allah, HKIYA & 

IKTMC, will organize more cooking classes in future. 

 

Cooking Class – Part 2 

 

26. 

 

HKIYA & IKTMC organized the second cooking class on November 4 at 

IKTMC. Sister Fatima taught us how to make interesting cookies. All the 

participants tried their best to produce a variety of cookies in beautiful 

shapes. Kids attended the class that day enjoyed designing their favorite 

cookie shapes and then we share the delicious cookies together. 

Alhamdulilaah! The event was a success, thanks to IKTMC again and may 

Allah help us make more and better organized activities. 
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Publication 

Strive 

 

27. We are proud to re-launch our newlstter ‘Strive’ this year. ‘Strive’ means 

striving in the path of the Almighty Allah, to better ourselves as Muslims, as 

individuals and striving for a better community. We have published 2 issues 

of ‘Strive’ in August and November 2011 respectively, a total of 2000 copies in 

each issue and distributed among members, mosques and other Islamic 

organisations. We would like to thank everyone who contributed to the 

‘Strive’. Insha Allah, may Allah guide us for our future publication. 

 

YouTube Video Corner 

 

28. We have established the HKIYA video corner on YouTube this year. 

InshaAllah, with assistance of our members we will upload more videos to 

our YouTube channel.  

 

Publication of ‘禮拜指南’(Prayer Guide) 

 

29. HKIYA and IUHK shared the re-published of the book ‘禮拜指南’(Prayer 

Guide) this year.  

 

 

 

Word of Thanks 
****************************** 

 

 

 

   The 38th General Council Members of HKIYA would also like to 
take this opportunity to sincerely thank all who have contributed their 
time, money and efforts towards the Association activities and 
successful completion during the past year. May Allah Almighty reward 
them for their tremendous support and help in different aspect. 
Moreover, we pray and hope that in the coming days, all the members 
will continue to provide their support needed by the Association in 
every possible means to promote the religion of Islam to our younger 
generation, Ameen. 
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香港伊斯蘭青年協會 

目   錄 

******************* 

  

1. 第三十九屆週年會員大會通告及議程 

 

第  2  頁 

 

2. 主席獻辭 

 

第 3 至 4  頁 

 

3. 第三十八屆週年會員大會會議紀錄 

 

第 5 至 7  頁 

 

4. 二零一零至二零一一年年報 

 

第 8 至 15  頁 

 

5. 二零一零至二零一一年年度財政報告 英文版 

第 16 至 27 頁 

 

************************************************************** 

鳴謝 

香港伊斯蘭青年協會幹事會仝人謹向過去一年曾以金錢、時間、行動上

捐獻及支持本會的教親及機構致以萬分謝意。 

 

香港伊斯蘭青年協會是香港特別行政區政府註冊之慈善團體。慈善捐款

滿一百元或以上均可申請稅項的扣減。 
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通 告 

******** 

香港伊斯蘭青年協會(伊青)謹此通知，第三十九屆週年

會員大會定於二零一一年十二月十八日(星期日) 下午二

時三十分於香港灣仔愛群道四十號愛群清真寺暨林士德

伊斯蘭中心六樓研討室舉行。 

 

會議議程 

******** 

1. 動議通過於二零一零年十二月十九日舉行的第三十

八屆週年會員大會的會議紀錄。 

2. 動議通過二零一零至二零一一年度週年會務報告和

財政報告。 

3. 按照本會會章第三十六及三十七條(c)選出新幹事

會成員及主席。 

4. 按照本會會章第六十條委任二零一一至二零一二年

度的核數師。 

 

承幹事會命 

內務祕書 

羽光昕 
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主 席 獻 辭 

奉至仁至慈真主之名 
 
各位會員: 

敬道色蘭! 

 

感謝真主，我們有幸能享受今世多姿多采的生活，即使在現今社會中，穆

斯林被錯誤地標籤爲保守者，或更糟的是社會中潛在的威脅，但我們仍能

夠積極地遵循伊斯蘭教，堅守由敬愛的先知穆罕默德（願真主賜和平與祝

福他）所揭示的信仰原則。 

 

2011年，對於穆斯林世界來說，又是充滿挑戰的一年。世界各地的穆斯林

經歷不少天災、戰禍。本會會員與及本地伊斯蘭團體，致力向需要協助的

穆斯林兄弟姐妹伸與援手。本會透過散放天課，將香港穆斯林對有需要的

兄弟姐妹的愛和關懷，發放到海外國家，包括泰國，非洲，中國和巴基斯

坦。 

 

感謝真主，因為愛群道清真寺進行翻新工程，本會獲安排於七樓一個較

大、環境較佳的會址，我們藉此感謝伊斯蘭聯會的安排。這亦鼓勵我們將

來為社會和穆斯林世界提供更佳的服務和更多的活動。 

 

感謝真主，本會於2011年重新推出本會的季報“力行”。為何把它命名為

“力行”？“力行”意味著我們都應該努力地在真理的道路上奮鬥，以達

到全能的真主那裡。神聖的古蘭經提到：信道的人，離別故鄉並且為主道

而奮鬥的人，這等人他們的確希望真主的慈恩。真主是至赦的，是至慈的。 

[古蘭經 2：218] 

 

本會於本年度與伊斯蘭脫維善紀念中學（IKTMC）合辦齋月伊巴特之夜，

出席是次活動的 IKTMC 的學生更可免費參加由本會安排的海洋公園之

旅。本會亦全力支持由 Serving Islam Team 所舉辦於本年四月舉行的伊

斯蘭課程，贊助金額為港幣 10,000元。主講者Fadel Soliman兄弟與參加

者分享表達技巧，以促進宣揚伊斯蘭教和平的信仰。 

 

感謝真主，本會得到香港伊斯蘭聯會宣教委員會的支持，重新出版“禮拜

指南”中文版，在此願全能的真主賞賜他們的善功。阿敏！ 
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在這一年，我們更新了本會網站的不少功能，並將現有有關伊斯蘭教的影

碟轉換成DVD，托靠真主，本會會員亦協助將伊斯蘭教的錄影上載到我們

的 YouTube 頻道。我們會不時檢討我們的網站，不斷地更新和改善，以

提供更多有關伊斯蘭和青少年的資訊。 

 

本年度，本會與其他伊斯蘭團體、非政府組織和本港市民緊密合作，令本

會的活動得以順利完成。在此，本人謹代表本會，對以下團體及人士表達

誠懇的感謝：中華回教博愛社、九龍清真寺宣教委員會、香港伊斯蘭聯會、

伊斯蘭脫維善紀念中學、世界穆士林青年議會、RISEAP、哈智楊禮護（本

會名譽核數師）、馮焯堅先生(名譽公司秘書)和哈智羽智雲。 

 

最後，我藉此承諾各位會員，我們將繼續遵從真主所賜的道路，努力為社

會服務 。本人亦藉此感謝各位幹事和義工，無私地奉獻自己寶貴的精神

和時間，協助本會的工作。 

 

願真主引導我們，使我們避免入魔鬼的圈套和陷阱，並幫助我們堅定地行

走正道。願真主賜福先知穆罕默德（願真主賜和平與祝福他）。 

 

再道色蘭! 

 

 

主席 

Mohamad Zaiq ALI 
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三十八屆週年會員大會會議紀錄 

 

 

香港伊斯蘭青年協會第三十八屆週年會員大會  

日期：二零一零年十二月十九日 

地點：香港灣仔愛群道四十號愛群清真寺暨林士德伊斯蘭中心七樓 

  

出席人士       會員類別 

Mohamad Zaiq ALI 兄弟    主席 

薩成顯哈智        投票會員 

羽光昕姊妹  投票會員                  

錫唐翠燕姊妹       投票會員 

錫志雄兄弟                  投票會員 

碧納菲姊妹        投票會員 

羽光盈姊妹        投票會員 

Hameed Khan 兄弟      投票會員 

Khalid Mahmood 兄弟           投票會員 

Hira Khan 姊妹                                   投票會員 

脫建屏姊妹                                           投票會員  

        

 

出席會員達到開會所需的法定人數， 由主席宣佈香港伊斯蘭青年協會第
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三十八屆週年會員大會於上午十時四十五分開始， 並邀請薩成顯哈智誦

讀法諦哈。 

議程 

 

通過二零零九年十二月廿六日第三十七屆週年會員大會會議紀錄 

01. 由錫志雄兄弟動議，羽光昕姊妹和議，結果無異議通過第三十七屆

週年會員大會會議紀錄。 

 

通過二零零九年的年報及二零零八/九年度財政報告 

02. 在年報中有一項修正。 年報中的英文版會務報告第五項天課'Au 

Hui '應該寫作為' On Fai '。由脫建屏姊妹動議通過二零零九年香港

伊斯蘭青年協會年報，Khalid Mahmood 兄弟和議，結果無異議，

一致通過。 

 

二零零九/一零年度財政報告 

03. 在二零零九/一零年財政報告沒有修正。由錫志雄兄弟動議，Hira 

Khan 姊妹和議，結果無異議，一致通過二零零九/一零年財政報告。 

 

依據會章第 36 條及 37( c)條選舉幹事會主席及成員 

04. 主席宣佈進行議程 3，依據會章第 36 條選舉新幹事會成員。 

 

05. 是次幹事會有 4 位幹事空缺，包括已辭職的 Hameed Khan 兄弟, Khalid 

Mahmood 兄弟, Salahuddin LAM 兄弟及 Khalid FAQIR 兄弟。 

06. 第三十八屆幹事委員會有 11 位投票會員出席，選舉結果如下: 

 

候選人 動議人 和議人 票數 結果 

羽光昕姊妹 錫志雄兄弟 Zaiq ALI 兄弟 9 當選 

何玉冰姊妹 錫唐翠燕姊

妹 

羽光盈姊妹  10 當選 

 

07. 

 

主席宣佈在選舉幹事委員後，下一項是根據會章第 37(c)條，選舉新

任主席。 
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08.. 第三十八屆香港伊斯蘭青年協會主席選舉結果如下: 

 

候選人 動議人 和議人 票數 結果 

Zaiq ALI 兄弟 錫志雄兄弟 羽光昕姊妹 8 當選 

羽光昕姊妹 薩成顯哈智 Zaiq ALI 
兄弟 

0 沒 有

當選 

依據會章第 60 條委任 2010年度核數師 

09. 主席宣佈議程 4是根據會章第 60條委任 2011年度核數師。 

 

10. 主席提醒各會員，本會現任的核數師為鍾觀勝楊禮護會計師事務所，

其核數工作是義務為本會做的。由錫志雄兄弟動議繼續委任該會計師

事務所為 2011年度核數師，薩成顯哈智和議，結果一致通過。 

 

11. 主席宣佈第三十八屆週年會員大會於上午十一時三十分結束，並由薩

成顯哈智誦讀古蘭經章節。 

 

 

     

 

內務秘書                                                 主席                    

羽光盈姊妹             Mohamad Zaiq ALI 兄弟 
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奉至仁至慈真主之名 

祈求安拉赐穆罕默德聖人及他的家人平安吉慶 

香港伊斯蘭青年協會 

二零一零至二零一一年會務報告 

各位會員惠鑒： 

敬道色蘭! 

一般事務 

幹事會 

01. 本年度幹事會繼會員大會後仍有一席空缺。隨後，根據本會會章第 32

條，何玉冰姊妹不合資格為本會幹事會成員。最後，根據本會會章第 9 

(c) 及 35 (b) ，由一位投票會員 及一位普通會員被推選入幹事會，他們

分別是脫建屏姊妹和杜國璽兄弟。第三十八屆幹事會成員芳名如下: 

主    席:                Mohamad Zaiq ALI兄弟 

副  主  席:              脫建屏姊妹 

內務祕書:                羽光昕姊妹 

外務祕書:                碧納菲姊妹 

司    庫:                薩成顯哈智 

文教主任:            空缺 

公關主任:                梁雪花姊妹 

康樂主任:                杜國璽兄弟 

福利主任:                羽光盈姊妹 

出版主任:                Hira KHAN姊妹 

總務主任:                錫唐翠燕姊妹 
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伊青辦事處及職員 

 

02. 伊青在本年繼續得到王琬姊妹作為半義務職員。感謝安拉的佑助，給

予本會這位非常有信德的姊妹作半義務職員，她只收取非常微薄的津

貼，卻付出了莫大的時間與精力為伊青工作，這實屬難能可貴。在此

願真主回赐她平安與吉慶。 

此外，本會 8 樓辦公室現正進行維修工程，為免影響我們的日常服務，

本會已於 2011 年 8 月 1 日(星期一) 起以 7 樓 705 室作臨時辦公室，繼

續為大家服務。 

 

本會圖書館及伊斯蘭用品 

 

03. 本會依然提供限量的借用服務給會員。如伊斯蘭書籍、影碟等。另外

還有售賣一些價格便宜的頭巾、禮拜毯及禮拜帽等供教胞於辦工時間

內選購。 

 

財務 

 

04. 本財政年度(2010-2011) 的總收入為港幣 156,168 元，而總開支為港幣

180,996 元。因此本年度之虧損為港幣 24,828 元。詳細的收支報告可參

看年報內 (英文版第 16 至 27 頁)的財政報告。 

 

天課 

 

05. 本年度所收集到的天課總額為港幣 92,620*元。而上年度剩餘的天課總

額為港幣 77,492 元 。本會在本年度分發天課的項目有以下: 
(*當中有金額合共港幣 5,190 原是為印尼地震災民所籌集的天課，但本會因盡
了多次努力也不能聯络上當地可靠的組織代為分發，為了保障捐款人對本會
的信賴，經幹事會考慮後通過，最終將此筆款項撥歸一般天課用途，作日後
天課分發之用，特此通知。) 

 

非洲東部旱災災民 港幣 20,000 元 

巴基斯坦水災災民 港幣 40,000 元 

安徽省姚李鎮大顧店清真寺需要教胞 港幣  5,000 元 

援助雲南省宣教人員/教長/教師 港幣 20,000 元 

援助泰國清邁敬真清真寺及學校教胞 港幣 10,000 元 
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天課行政費     港幣  2,850 元 

合共 港幣 97,850元  

      本年度天課剩餘總額為      港幣 72,262 元       

 

會員 

06. 伊青的會員人數一直有保持穩定的增長。本年內有 5 位兄弟姊妹加

入成為新會員。現時的投票會員有 65 人，普通會員 132 人，會員

總人數為 197 人。 

 

伊青網頁(www.hkiya.org.hk) 

07. 本會在本年度將網頁的首頁作了更生及美化，務求將本會的消息及活

動更快捷地顯示在網頁中。另外更連系網頁相片集與伊青在面書

(facebook) 相片集。詳細內容請瀏覽本會網頁 www.hkiya.org.hk。 

 

 

 

主要獨立項目 
 

文教活動 

 

了解伊斯蘭工作坊  

08. 了解伊斯蘭工作坊於 2011年 4月 22至 25日由 Serving Islam Team (香

港)主辦，本會捐助港幣一萬元以示對該活動的支持。工作坊邀請

Bridges Foundation 董事法德蘇萊曼兄弟訓練香港的穆斯林兄弟姊妹

怎樣於非穆斯林前介紹伊斯蘭，傳達伊斯蘭和怎樣駁斥一些對伊斯

蘭的誤解。十名本會會員參與是次工作坊。 

 

伊斯蘭與科學講座系列 - 耶穌之復臨 

09. 哈倫‧葉海雅基金會講師雅各蘇先生及巴本拿醫生於本年 5 月 7 日

至 10 日獲邀來港主講一系列「伊斯蘭與科學」的講座。本會與九龍

清真寺宣教委員會於 5 月 8 日在九龍清真寺合辦「耶穌之復臨」講

座。 

 

http://www.hkiya.org.hk/
http://www.hkiya.org.hk/
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齋月伊巴特之夜 

10. 本會於 1432 年齋月 27 號晚上在愛群清真寺與伊斯蘭脫維善紀念中

學合辦了一個伊巴特營。此活動總共有 50 位兄弟姐妹參與，當中包

括伊斯蘭脫維善紀念中學的教師和學生。當晚有幾位穆斯林兄弟的

分享，主題為"本地穆斯林青少年所面對的挑戰"。另外，節目亦包

括由澳洲到訪的頌讚歌歌手哈米德亞太的表演。學生當晚亦參與了

清真寺的集體禮拜及都阿。香港伊斯蘭聯會提供了那天晚上的封齋

飯，活動於晨禮後結束。所有參與了伊巴特之夜的學生均獲得海洋

公園門票。特別嗚謝香港伊斯蘭聯會的支持。願萬能的真主獎勵他

們。 

 

 

福利工作 
 

第三十七屆週年晚宴 

11. 2010 年的週年晚宴於 12 月 19 日在林士德伊斯蘭中心 5 樓，伊斯蘭

餐廳內舉行。當日有豐富的抽獎和頒授義工服務獎。特別嗚謝 Raffles 

Gifts 捐贈一些名貴禮物於當晚作抽獎。 

 

探訪香港穆斯林哈智林世德護老院 

12. 本會每年均會探訪哈智林世德護老院，今年之探訪於農曆新年 2011

年 2 月 13 日舉行。當日為長者安排活動包括集體遊戲、大合唱、

茶點及送贈禮物。在此感謝伊斯蘭中心餐廳東主馬先生夫婦免費送

出點心給全院的長者共享及贊助本活動的兄弟姊妹。托靠安拉！本

會在來年會再次舉辦此活動。 

 

巴基斯坦水災災民  

13 .  巴基斯坦再次遭受 80 年以來最大的暴雨洪災，導致過千人死亡，近

300 萬人喪失家園。 牲畜，房屋，橋樑，道路和通訊基礎設施及部

份聯繫已嚴重水災沖走。受災人數及死亡人數每日增加。香港伊斯

蘭青年協會發起了一項緊急呼籲，籌集善款，經國際伊斯蘭救援組

織，用以提供急需的藥品，清潔飲用水，帳篷和必要的應急物品，

協助那些受洪水影响之當地災民。 
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天課捐助安徽省姚李鎮大顧店清真寺窮困穆士林 

14 .  香港伊斯蘭青年協會通過前教長包承禮太太到安徽省姚李鎮大顧店

清真寺向當地窮困穆士林提供及改善其生活必需設備，清潔飲用水

和日用品。 
 

天課援助雲南省窮困宣教人、伊斯蘭導師及教長 

15 .  香港伊斯蘭青年協會通過王孟楊教長分發天課，用以援助雲南省窮

困宣教人、伊斯蘭導師及教長到泰國參與伊斯蘭學習團。 
 

天課捐助泰國清邁窮困穆士林 

16 .  香港伊斯蘭青年協會通過王孟楊教長向泰國清邁清真寺及穆士林學

校的窮困穆士林分發天課。 

 

天課捐助東非嚴重旱災災民 
 

17.  東非發生六十年來最嚴重旱災，超過 1,000 萬名災民正陷入危機，

兒童營養不良的比率較平日高出五倍，災民賴以維生的大批牲口也

活活餓死，生計笈笈可危。聯合國把現況界定為「饑荒前期」。香港

伊斯蘭青年協會將天課通過香港伊斯蘭聯會统籌，經國際伊斯蘭救

援組織，向旱災災民展開緊急救援工作。 

 

公共關係 

探訪兒童班 2011 之「齊來與孩童開齋吧」 

18. 本會於本年 8 月 6 日與 Muslimah  Group、Muslim  Professional 

Network、婦女基金會、伊斯蘭脫維善紀念中學及 Hazrat Sultan Bahu 

Trust 合辦探訪深水埗兒童班(Madrasah-tul-Hira) 。當天節目包括伊中

學生齋月分享短講、與兒童班學生玩遊戲及送贈禮物。當天參與非

穆斯林義工更嘗試參與齊戒及一起開齋。在安拉的引領下，是次探

訪活動順利舉行。藉此感謝各位義工的參與。 

 

齊迎建國 62 周年晚宴 

19. 為慶祝中華人民共和國成立六十二週年，本會聯同另外四個伊斯蘭

團體於 2011 年 9 月 24 日舉辦慶祝晚宴。逾一百五十名賓客出席，

當中包括主禮嘉賓中聯辦協調部副主任廖菲女士。在此感謝各伊斯

蘭團體到場分享當中喜悅。當晚同時獲得埃及、印尼、伊朗、汶萊
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及馬來西亞之駐港領事到場支持。       

              

忠孝節親子同樂日 

20. 一年一度於伊斯蘭脫維善紀念中學舉行的家庭同樂日，主辦機構是

伊斯蘭脫維善紀念中學及中華回教博愛社。其他協辦單位除伊青外

還有許多伊斯蘭團體。本年伊青有一個攤擋，義賣曲奇餅及一些伊

斯蘭用品。 

 

常識問答比賽及跳蚤市場 

21. 本會參與由巴基斯坦會於 2011年 11月 20日巴基斯坦會會所舉行的

常識問答比賽及跳蚤市場。本會於當日設立一個健康檢查角，為學

生及家長免費量度血壓及體重指數。 

 

義工招募 

22. 本會誠意邀請穆士林青年加入本會成為會員或義工，加入伊青不但

可加強宣揚伊斯蘭的工作也是對穆士林身份的認同。如有興趣,可致

電 28920021 或以電郵hkiyahk@yahoo.com.hk與本會聯絡。 

 

康樂活動 

保齡球同樂日 

23.  本會於 2011 年 5 月 7 日在紀律人體育及康樂會舉辦保齡球同樂日。

當天參與的兄弟姊妹們互相切磋保齡球技及進行比賽。 

清水灣郊野公園樂 

24. 清水灣郊野公園樂是 2011 年 5 月 15 日在清水灣郊野公園舉行的，

大約有五十人參加。這次活動讓參加者有機會觀賞郊野公園的景

色、燒烤和聚會。 

 

烹飪班 2011 - 第一節 

25. 本會及伊斯蘭脫維善紀念中學合辦了兩次烹飪班。於 9 月 24 日我

們在伊斯蘭脫維善紀念中學開始第一次的烹飪班，感謝法蒂瑪姊妹

教授如何製作藍莓芝士餅。各參加者都十分投入和愉快，並把美味

mailto:hkiyahk@yahoocom.hk
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的蛋糕帶回家。我們感謝伊斯蘭脫維善紀念中學的協調和幫助 。 安

拉意欲，香港伊斯蘭青年會及伊斯蘭脫維善紀念中學在未來將舉辦

更多的烹飪班。 

 

烹飪班 2011 - 第二節 

26. 本會及伊斯蘭脫維善紀念中學聯辦的第兩次烹飪班於 11 月 4 日在

伊斯蘭脫維善紀念中學舉行。是次烹飪班由法蒂瑪姊妹教授製作趣

味曲奇。各參加者盡展所長製作出多種造型精美的曲奇，小朋友們

更盡情開心地設計自己心愛的曲奇造型，然後大家一起共享美味的

曲奇。感謝安拉!這次活動十分成功，再次鳴謝伊斯蘭脫維善紀念中

學之安排及幫助，願安拉襄助我們舉辦更多更好的活動。 

 

出版 

力行 

27. 感謝真主，今年我們很榮幸能重新出版‘力行’。‘力行’是指在

全能真主的道路上，不斷地奮鬥，改善自身，成為更好的穆斯林，

為更好的社會而努力。本年度我們分別 於 8 月和 11 月出版了兩期

‘力行’，每期共 2000 份，分派給會員、清真寺及友會。我們藉

此感謝大家對我們的支持和鼓勵。求真主繼續引導我們出版未來的

‘力行’。 

 

YouTube 錄影頻道  

28. 本會於本年度在 YouTube 建立了一個伊青錄影頻道。托靠真主，本

會將在來年上載更多關於伊斯蘭教的錄影到我們的 YouTube 頻道。 

 

重印「禮拜指南」 

29. 本會與伊斯蘭聯會於本年共同重印「禮拜指南」，於清真寺免費派

發給各有意學習做禮拜的兄弟姊妹。 
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<   謝辭   > 

 

第 38 屆全體幹事會成員最後藉此懇切地向各位過

去對本會用心用力，付出他們寶貴的時間、金錢和

善心的人士感謝，使我們的各項活動能順利地完

成。本會一眾幹事承諾在未來年會更加努力，繼續

提供有質素的活動給會員及眾社群，希望得到大家

的支持及參與，給年青的一代打造更好的伊斯蘭基

礎。 

 

 

 

 

 



 

  



 

 



 

 

 

 

 




